

Referat af bestyrelsesmøde i HSI Tirsdag d. 21. juni 2022 i Royal Stage kl. 19,00 – 20,50

Deltagere :Laust Andre´s, Michael Albrechtsen (MA), Janna Rasmussen, Poul R. Nielsen, Svend Beeck, og Jørgen Schultz(JKS) (ref)

Afbud: Ulrich Sørensen, Peter Ingemann Bentsen og Søren Gøtzsche,

Dagsorden:

1. **Aktivitetsstatus 21.06.2022**

Ad 1. Anlægsønskeliste. JKS sender udkast til indkaldelse af anlægsønsker til kommentering i bestyrelsen.

Ad.2. Kvalificering af anlægsønsker. Laust og MA sender mails til JKS med tidligere forslag. JKS og MA drøfter derefter udformningen af et notat.

Ad. 3. Uddannelsestilskud. Poul gør som han plejer omkring indkaldelse af tilskud til kurser.

Ad. 4. og 5. Idrættens Dag m.m.. Laust og MA har haft møde med Carsten Larsen om opdeling i to events. DIF medaljer uddeles på Rådhuset sammen med Hillerød Elite Idræt. Alle andre idrætspræstationer hædres i Royal Stage, men mere festligt f.eks. med Drabantgarden. Også gerne med et gavekort til idrætsudøverne fra nogle gavesponsorer. Idrættens dag afholdes fredag 20. januar 2023. 16,30 til 18,00 uden spisning.

Hillerød Prisen følger med Hillerød Eliteidræt på Rådhuset. Talentprisen uddeles på C4´s generalforsamling. Der overvejes en konferencier til Idrættens Dag. Flere navne overvejes

Ad. 6.Rekruttering af medlemsforeninger. MA sender liste fra forvaltningen til Laust med oversigt over godkendte foreninger.

Ad. 7 og 8 Klubbesøg m.m. Intet nyt

Ad.10. Dedikeret pulje til små anlægsønsker. 1.mio. kr. til mindre anlægsønsker drøftes i de nuværende budgetforhandlinger for budget 2023 med Dragan Popovic som tovholder. Tilsvarende ønskes også for vedligeholdelse af idrætsfaciliteter (*ad. 9 Dedikeret pulje til vedligeholdelse af idrætsanlæg*)

Ad.11.Høringssvar Favrholm er sendt til kommunen 10. juni 2022.

Ad.12, 13.Funding af HSI konsulent og lokale. Flere løsningsmuligheder drøftes med mulige eksterne parter.

Ad.14. Lettere medlemsindberetning. Mindst 3 muligheder blev drøftet. Poul spørger forvaltningen om tallene kan tilgå HSI, når de er færdigoptalte i forvaltningen. Poul har et oplæg til næste møde.

Ad.15. Lettere kontakt til "Rådhuset". Det blev drøftet, hvad foreningerne har kontakt til kommunen omkring.

Aftalt at kontakter opdeles i kasser, hvor alle forespørgsler oplistes og sluttes med en mail- adresse på kontakten. Janna sender udkast til kommentarer inden næste møde.

2. Eventuelt.

Drøftet, at vi sender pressemeddelelser til aviser og sociale midler om emner HSI beskæftiger sig med. Bestyrelsen bedes kommentere indlæg inden for 48 timer.

Janna. Aktivitetstilskud blev udsendt 1 måned for sent – i fredags til foreningerne.

Trafikkontrollør kursus er afholdt uden at idrætsforeninger har fået det oplyst.

HSI (MA) faciliterer sammen med Carsten Larsen et møde blandt alle svømmeklubber og andre brugere af svømmehallen også dem, der ikke er organiserede for at lave et netværk til opsamling af ønsker/mangler ved en udbygning/nybygning af svømmehallen.

Borgmesteren har bedt FrederiksborgCentret om, hvad der skal deponeres af Hillerød Kommune ved udvidelse af svømmehallen, og hvad det koster i årlig drift, hvis svømmehallen skal finansieres lige som multihallen.

Laust og MA har haft møde med Erik Helmer Petersen fra C4 , hvor Laust bl.a. fortalte om udviklingen af HSI. Erik Helmer Petersen er klar til at udvide samarbejdet med HSI.

Laust orienterede om, at DBU og borgmesteren har haft møde 21. juni 2022. Laust undersøger, hvad mødet har handlet om via Dragan.

Hjemmesidens opdatering. Svend skal til lokal møde i Brødeskov 22. juni 2022, hvor der skal drøftes hjemmeside. Svend vender tilbage, hvis der kan findes en samarbejdspartner til vedligeholdelse af HSI´s hjemmeside.

JKS har udarbejder notat om repræsentantskabsmødet for foreningsåret 2020, men mangler oversigt over mødedeltagerne, som svend Beeck sender til JKS, hvorefter notatet sendes til kommentering i bestyrelsen.

Hillerød 23. juni 2022

Jørgen Schultz